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INTERPELACJA  

 

 

Dotyczy: Podejmowanych działań celem poprawy punktualności kursowania autobusów ZTM. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 W związku z toczącą się dyskusją nad cenami biletów na przejazdy komunikacją zbiorową 

organizowaną przez ZTM oraz w nawiązaniu do upublicznionych statystyk dotyczących 

punktualności przyjazdu autobusów poszczególnych linii proszę o informację w jaki sposób ZTM 

planuje poprawę jakości świadczonych usług tj. zwiększenie punktualności przyjazdów autobusów 

na poszczególnych liniach. Proszę o informację jakie działania zostały w tym zakresie podjęte oraz 

jakie działania ZTM planuje podjąć w najbliższym czasie. Proszę o informacje dotyczące  

w szczególności linii autobusowych nr: 160, 322, 174, 166, 185, 147 (linie te charakteryzuje 

najmniejszy poziom punktualności według danych ZTM). 

 

 

 
             Z poważaniem, 

 

         (-) Łukasz Kapustka 

 

      Radny Miasta Poznania 

 


